

适合做赠品看图玩具相机 可视相机 可OEM

产品名称	适合做赠品看图玩具相机 可视相机 可OEM
公司名称	林绵珊（个体经营）
价格	1.00/件
规格参数	品牌:童乐乐 造型:相机 功能:看图
公司地址	中国 广东 汕头市澄海区 外埔工业区
联系电话	86 754 82580222 13556304333

产品详情

品牌	童乐乐	造型	相机
功能	看图	填充物	无
材质	塑料	规格	5.2*6.8*2.5CM
适用年龄	3岁以上		

产品介绍：

货号：9504

包装：opp袋

外箱规格：60*40*58cm

装箱数量：100打（1200只）

内盒数量：2内盒

毛净重：18/16kgs

尺寸：5.2*6.8*2.5cm

此报价为opp袋庄报价,本司可为您定制包装,如果需要请联系业务员,谢谢!

此款产品可小额批发,但至少需要1件以上,即100打,1200只.

本司立足于素有"中国玩具礼品城"之称的澄海,致力于开发儿童益智玩具,针对的儿童阶段为5~10岁,欢迎广大客商前来洽谈采购!同时,本司与多家模具生产商建立了长久的合作关系,可为客户定制生产玩具。以质量求生存,以服务赢客户,以价格打市场!本司致力为您服务,期待与您的合作!

description:

item: 9504

packing: opp bag

carton size: 60*40*58cm

packing quantity: 100 dozen (1200pcs)

inner box: 2 in box

gross weight: 18/16kgs

size: 5.2*6.8*2.5cm

this offer quotations for the opp bags village, the secretary may customize your package, please contact the clerk if needed, thank you!

this product may be small wholesale, but at least one more, that is 100dz, 1200pcs.

the division based on the known as "china toys & gifts city," said the chenghai, committed to developing children's educational toys for children in stage 5 to 10 years old, welcome customers to negotiate purchase!

meanwhile, the department of mold maker with more than a long-standing relationship, can be customized toys.

the quality of survival, service to win customers on price hit the market!

the division is committed to serve you and look forward to cooperating with you!

